
Zápis č. 2/2025 

 

ze zasedání Zastupitelstva Obce Řepníky, konaného dne 17.února 2025 v 17:00 hod 

na Obecním úřadě na Řepníkách. 

Přítomni zastupitelé: Němcová, Stratílková, Zavoral, Burešová, Mlejnek, Ptáček, Zajíc 

Host: lesní hospodář p. Erber 

 

Zahájení  
Starostka přivítala členy zastupitelstva obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva 
obce je schopno se usnášet. Ověřovateli zápisu byli určeni: pan Pavel Ptáček a 
Kateřina Burešová 
 
Dále starostka předložila návrh programu zasedání zastupitelstva obce v roce 2025: 

Program: 
 

1. Lesní hospodář p. Erber o dotacích 
2. Vymezení plochy v územním plánu pro OZE 
3. Převod finančních prostředků obce 
4. Účetní závěrka a výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Řepníky za rok 2024 
5. Příspěvek na vývoz odpadní vody na rok 2025 
6. Žádost o finanční příspěvek Zdravotní klaun, o.p.s. 
7. Žádost o finanční příspěvek Záchranná stanice a Ekoncentrum Pasíčka 
8. Obecní byt - rekonstrukce 
9. Kulturní akce - organizace 
10. Ostatní  

 
 
Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení programu dnešního zasedání zastupitelstva obce: 

 Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
Program dnešního zasedání zastupitelstva obce byl schválen. 
 

 

1. ZO projednalo a vyslechlo lesního hospodáře p. Erbera o navrhovaných 
opravách či úpravách v našich lesích. Zhodnotilo možnost nabízených dotací 
– POV Pardubický kraj - oprava lesních cest po těžbách a podpora rozvoje 
venkova ze Strategického plánu Společné zemědělské politiky 2023-2027.  

 

2. ZO projednalo a vymezilo možné plochy v katastru obce do územního plánu pro 
obnovitelné zdroje energií.  
 
 



3. ZO projednalo a schválilo převod finančních prostředků obce z otevřeného 
podílového fondu Monetika do realitního fondu Investika, za účelem dosažení 
většího zhodnocení finančních prostředků. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení 2/1/2025 
ZO schválilo převod finančních prostředků obce z otevřeného podílového fondu 
Monetika do realitního fondu Investika, za účelem dosažení většího zhodnocení 
finančních prostředků. 
 

4. ZO projednalo a schválilo účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy 
Řepníky za rok 2024. Výsledek hospodaření - zisk ZŠ a MŠ Řepníky za rok 
2024 ve výši 45 783,66 Kč ZO schválilo dle žádosti p. ředitelky převést do 
rezervního fondu školy. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení 2/2/2025 
ZO schválilo účetní závěrku za rok 2024 Základní školy a Mateřské školy 
Řepníky a převod výsledku hospodaření ve výši 45 783,66 Kč do rezervního 
fondu školy. 
 

5. ZO projednalo a schválilo jednorázový příspěvek na vývoz odpadní vody ve výši 
500,- Kč na nemovitost pro trvale žijící občany Řepníků, Pěšic a Popovce na 
rok 2025. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení 2/3/2025 
ZO schválilo jednorázový příspěvek na vývoz odpadní vody ve výši 500,- Kč na 
nemovitost pro trvale žijící občany Řepníků, Pěšic a Popovce na rok 2025. 
 

6. ZO projednalo a schválilo žádost o finanční příspěvek organizace Zdravotní 
klaun, o.p.s., Praha ve výši 5000,- Kč na provoz 94 profesionálních Zdravotních 
klaunů, kteří pravidelně navštěvují 66 nemocnic, 11 domovů pro seniory a 1 
hospic. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení 2/4/2025 
ZO schválilo žádost o finanční příspěvek organizace Zdravotní klaun, o.p.s., 
Praha ve výši 5000,- Kč na provoz 94 profesionálních Zdravotních klaunů, kteří 
pravidelně navštěvují 66 nemocnic, 11 domovů pro seniory a 1 hospic. 
 

7. ZO projednalo a schválilo žádost o finanční příspěvek organizace Záchranná 
stanice a Ekocentrum Pasíčka, na provozní náklady. Příspěvek je formou 
soutěže v malování obrázků, kdy za každý donesený obrázek, pošle obec 50 
Kč na tento svaz ochránců přírody. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení 2/5/2025 
ZO schválilo žádost o finanční příspěvek organizace Záchranná stanice a 
Ekocentrum Pasíčka, na provozní náklady. Příspěvek je formou soutěže 



v malování obrázků, kdy za každý donesený obrázek, pošle obec 50 Kč na tento 
svaz ochránců přírody. 
 

8. ZO projednalo informace o materiálech na podlahy, dveře, výběr lamina a desky 
kuchyně a další nezbytné informace k rekonstrukci obecního bytu. 
 

9. ZO projednalo organizaci na plánované kulturní akce – 22.2.2025 Společenský 
ples + tombola, provozní informace. 

 
 

10. Ostatní:  
 

-    termín sčítání zvěře byl stanoven na den 22.2.2025 
-    změna umístění termostatu v hospodě KD 
-    žádost o vlastní popelnici kuchyně KD, za roční poplatek 2000 Kč 

 
 

 
 
 
Romana Němcová, DiS.     Zdeňka Stratílková 

starostka                 místostarostka 


